

基于胡塞尔现象学的旅游体验研究 张 斌 张澍军(1)

“世界遗产”与“非物质文化遗产”两种遗产类型的特征研究

..... 梁保尔 张朝枝(9)

语言资源:一种可以开发利用的旅游资源 陈丽君 胡范铸(22)

导游人员职业道德行为的维度与影响因素 伍晓奕(28)

游客对地质遗迹景观的解说需求研究

——以翠华山国家地质公园为例

..... 张 玲 吴成基 彭永祥,等(39)

性别差异视角下的旅华游客目的地意象认知分析

——以长三角为例 谢雪梅 马耀峰 白 凯(47)

长三角区域旅游线路模式及目的地类型研究

..... 袁 欣 史春云 朱 明,等(55)

民法解释在处理旅游合同纠纷中的作用

——以孟元诉中佳旅行社旅游合同纠纷案为例 汤 治(64)

国内外旅游服务供应链及复杂网络相关研究综述与启示

..... 舒 波(72)

■ 旅游教育 ■

项目驱动型会展专业人才培养模式研究

——以上海师范大学会展经济与管理专业为例 王春雷(84)

《旅游科学》2010年总目录 (93)

A Study on Tourist Experience Based on Husserl's Phenomenology

..... ZHANG Bin, ZHANG Shujun (1)

Research on the Characteristics of World Heritages and Intangible

Cultural Heritages LIANG Baoer, ZHANG Chaozhi (9)

Language Resource; A Tourism Resource urging Development

..... CHEN Lijun, HU Fanzhu (22)

Professional Ethical Behavior of Tour Guides; Structural Composition and

Influencing Reasons WU Xiaoyi (28)

Research on Interpretation Demand at Geological Relics Sights; A Case

Study of Cuihuashan National Geo-park in Shaanxi Province

..... ZHANG Ling, WU Chengji, PENG Yongxiang, et al. (39)

Analysis of Inbound Tourists' Cognition Based on Gender Differences:

A Case Study of the Yangtze River Delta Region

..... XIE Xuemei, MA Yaofeng, BAI Kai (47)

A Study on the Itinerary Patterns and Destination Types in the Yangtze

River Delta YUAN Xin, SHI Chunyun, ZHU Ming, et al. (55)

The Role of Civil Law Interpretation in Tour Contract Disputes: A Case

Study of Meng Yuan vs. Zhongjia Travel Agency TANG Zhi (64)

Review of Correlation Research on Complex Tourism Supply Network at

Home and Abroad SHU Bo (72)

Research on the Project-Based Education Model for Event Professionals

Training: A Case Study of Event Management Program of Shanghai

Normal University WANG Chunlei (84)